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ZÁPIS ze schůze rady č. 13/2024
Město Hrušovany nad Jevišovkou

datum: 3. 7. 2024, čas: 14:00 - anonymizovaná verze zápisu

Prezence:
Přítomni: (4) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík, Jiří Strnad
Omluveni: (1) Gabriela Poppová
Nepřítomni: (0)
Hosté:
Zapisovatel/ka: Lenka Bartoňová

Přítomno je 4 členů a rada je usnášeníschopná.

Jednání zahájeno 03.07.2024 v 14:02:39

1. Určení zapisovatelů, předsedajícího, příp. ověřovatelů (bod číslo
1)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:02:46

Předsedající navrhl jednotlivé členy pracovních komisí
Ověřovatelé: Ing. Věra Vráblíková, Ing. Eliška Volná
Předsedající: Ing. Eliška Volná

Bod byl přijat bez hlasování.
Diskuze zahájena v 14:02:47
Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:02:59

2. Schválení programu jednání (bod číslo 2)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:03:05

Program jednání

1. Určení zapisovatelů, předsedajícího, příp. ověřovatelů
2. Schválení programu jednání
3. Kontrola usnesení
4. Pronájem pozemku - Ikea
5. PD – odvodnění ul. Polní Hrušovany nad Jevišovkou - projednání nabídky
6. úprava nájemní smlouvy
7. Zásilkovna - dodatek č.2 ke smlouvě pro zvětšení stávajícího Z-BOXu
8. Smlouva o spolupráci se Sdružením knihoven ČR, z.s.
9. Odměna ředitelce MŠ
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10. Oprava osobního výtahu
11. Různé

Diskuze zahájena v 14:03:06
V 14:09:44 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

Rada schvaluje návrh programu jednání s těmito změnami:
- doplňuje se bod č. 12 - Dodatek č.1 ke SoD na akci ,,Revitalizace dvora ZŠ v
Hrušovanech nad Jevišovkou“
- doplňuje se bod č. 13 - Provozní řád dětského hřiště na ulici Sadová
- doplňuje se bod č. 14 - Zpevněná plocha s opěrnou zdí u sportovní haly
Hlasování
pro: (4) Ing. Věra Vráblíková, Jiří Strnad, Ing. Eliška Volná, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-190-13/24
zodpovídá:
termín: IHNED (3. 7. 2024)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:09:59

3. Kontrola usnesení (bod číslo 3)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:10:03

Důvodová zpráva:

Ze schůze RM č. 23/2022 ze dne 14.11.2022 bylo celkem 35 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 24/2022 ze dne 30.11.2022 bylo celkem 22 usnesení, 1 usnesení přetrvává
(UR-55-24/22).
Ze schůze RM č. 1/2023 ze dne 18.1.2023 bylo celkem 17 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 5/2023 ze dne 22.3.2023 bylo celkem 20 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 6/2023 ze dne 17. 4. 2023 bylo celkem 26 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 7/2023 ze dne 10. 5. 2023 bylo celkem 17 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 8/2023 ze dne 22. 5. 2023 bylo celkem 9 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 9/2023 ze dne 29.5.2023 bylo celkem 7 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 10/2023 ze dne 20. 6. 2023 bylo celkem 21 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 11/2023 ze dne 12.7.2023 bylo celkem 15 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 12/2023 ze dne 31.7.2023 bylo celkem 20 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 13/2023 ze dne 16.8.2023 bylo celkem 18 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 14/2023 ze dne 13.9.2023 bylo celkem 25 usnesení, všechna usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 15/2023 ze dne 4.10.2023 bylo celkem 25 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 16/2023 ze dne 18.10.2023 bylo celkem 17 usnesení, všechna usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 17/2023 ze dne 1.11.2023 bylo celkem 15 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 18/2023 ze dne 6.11.2023 bylo celkem 1 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 19/2023 ze dne 20.11.2023 bylo celkem 23 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
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Ze schůze RM č. 20/2023 ze dne 27.11.2023 bylo celkem 1 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 21/2023 ze dne 4.12.2023, bylo celkem 21 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 22/2023 ze dne 18.12.2023, bylo celkem 14 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 1/2024 ze dne 17.1.2024, bylo celkem 20 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 2/2024 ze dne 31.1.2024, bylo celkem 18 usnesení, všechna usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 3/2024 ze dne 12.2.2024, bylo celkem 17 usnesení, 1 usnesení přetrvává
(UR-57-3/24).
Ze schůze RM č. 4/2024 ze dne 4.3.2024, bylo celkem 22 usnesení, všechna usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 5/2024 ze dne 26.3.2024 bylo celkem 15 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 6/2024 ze dne 10.4.2024 bylo celkem 1 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 7/2024 ze dne 15.4.2024 bylo celkem 22 usnesení, 1 usnesení přetrvává
(UR-116-7/24).
Ze schůze RM č. 8/2024 ze dne 29.4.2024 bylo celkem 15 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 9/2024 ze dne 15.5.2024 bylo celkem 3 usnesení, všechna usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 10/2024 ze dne 22.5.2024 bylo celkem 20 usnesení, 1 usnesení přetrvává
(UR-150-10/24).
Ze schůze RM č. 11/2024 ze dne 5.6.2024 bylo celkem 18 usnesení, 3 usnesení přetrvávají
(UR-181-11/24), (UR-174-11/24), (UR-170-11/24).
Ze schůze RM č. 12/2024 ze dne 19.6.2024 bylo celkem 3 usnesení , 1 usnesení přetrvává
(UR-187-12/24).
RM bere na vědomí kontrolu usnesení ze schůze RM č. 23/2022 ze dne 14.11.2022, ze schůze RM č.
24/2022 ze dne 30.11.2022, ze schůze RM č. 1/2023 ze dne 18.1.2023, ze schůze RM č. 5/2023 ze
dne 22.3.2023, ze schůze RM č. 6/2023 ze dne 17.4.2023, ze schůze RM č. 7/2023 ze dne 10.5.2023,
ze schůze RM č. 8/2023 ze dne 22. 5. 2023, ze schůze RM č. 9/2023 ze dne 29.5.2023, ze schůze RM
č. 10/2023 ze dne 20. 6. 2023, ze schůze RM č. 11/2023 ze dne 12.7.2023, ze schůze RM č. 12/2023
ze dne 31.7.2023, ze schůze RM č. 13/2023 ze dne 16.8.2023, ze schůze RM č. 14/2023 ze dne
13.9.2023, ze schůze RM č. 15/2023 ze dne 4.10.2023, ze schůze RM č. 16/2023 ze dne 18.10.2023,
ze schůze RM č. 17/2023 ze dne 1.11.2023, ze schůze RM č. 18/2023 ze dne 6.11.2023, ze schůze
RM č. 19/2023 ze dne 20.11.2023, ze schůze RM č. 20/2023, ze schůze RM č. 21/2023, ze schůze RM
č. 22/2023, ze schůze RM č. 1/2024 ze dne 17.1.2024, ze schůze RM č. 2/2024 ze dne 31.1.2024, ze
schůze RM č. 3/2024 ze dne 12.2.2024, ze schůze RM č. 4/2024 ze dne 4.3.2024, ze schůze RM č.
5/2024 ze dne 26.3.2024, ze schůze RM č. 6/2024 ze dne 10.4.2024, ze schůze RM č. 7/2024 ze dne
15.4.2024, ze schůze RM č.8/2024 ze dne 29.4.2024, ze schůze RM č. 9/2024 ze dne 15.5.2024, ze
schůze RM č. 10/2024 ze dne 22.5.2024, ze schůze RM č. 11/2024 ze dne 5.6.2024, ze schůze RM č.
12/2024 ze dne 19.6.2024.
Diskuze zahájena v 14:10:04
Rada bere materiály předložené k bodu č. 3 - Kontrola usnesení na vědomí.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:12:25

4. Pronájem pozemku - Ikea (bod číslo 4)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel████████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:13:44

Důvodová zpráva:

Společnost Ikea provozuje službu s dovozem a žádá pronájem pozemku v provozu výdejního místa.
Jedná se o vozidlo do 3,5 tuny, závoz probíhá v době od 15:30 do 17:30 hod. (středa a sobota).
Smlouva bude uzavřena na dobu neurčitou.
Na RM dne 22.5.2024 usnesením UR-159-10/24 byl schválen záměr pronájmu pozemku parc. č.
3456/142 o výměře 50 m2 (jedná se o 4-5 parkovacích míst, veřejné prostranství ).
Na úřední desce vyvěšeno od 23.5.2024 do 10.6.2024.
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Diskuze zahájena v 14:13:45
███████████████████informovala radní ohledně pronájmu pozemku společnosti Ikea. Výjezdy
by probíhaly 2x týdně a to ve středu a sobotu mezi 15:30hod až 17:30 hodin. Pronájem byl posunut
na termín od 22.7.2024 a to z toho důvodu, že první výjezd bude 24.7.2024. (jedná se o 4-5
parkovacích míst za kostelem).
V 14:17:02 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje pronájem pozemku parc.č. 3456/142 o výměře 50m2 od 22.7.2024. Nájemce
zaplatí poplatek za právo na přístup k mobilnímu výdejnímu místu ve výši 500Kč + DPH
za jeden den pronájmu.
Hlasování
pro: (4) Ing. Věra Vráblíková, Jiří Strnad, Ing. Eliška Volná, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-191-13/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 31. 12. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:17:13

5. PD – odvodnění ul. Polní Hrušovany nad Jevišovkou - projednání
nabídky (bod číslo 5)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel████████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:17:21

Důvodová zpráva:

Cenová nabídka ke zpracování PD ke stavbě „odvodnění ul Polní "

aqua projekt CZ : dokumentace pro povolení stavby ve výši 70.000Kč + DPH + rozpočet ve stupni
stavebního povolení 5000,-+DPH

Ing. Miloš Cík: nabídková cena včetně inženýrské činnosti 155 000,- -není plátce DPH
Diskuze zahájena v 14:17:22
██████████████████ informovala radní ohledně toho, že městu přišly dvě cenové nabídky a to
od společnosti Agua Projekt CZ cena ve výši cca 75 000 Kč bez DPH a od Ing. Cika cena ve výši 155
000 Kč.
Radní schválili firmu Agua Projekt CZ , protože je pro město výhodnější.
V 14:20:44 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje zpracovatele PD ke stavbě "odvodnění ul. Polní" firmu Aqua Projekt CZ s
cenovou nabídkou 75 000 + DPH.
Hlasování
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pro: (4) Ing. Věra Vráblíková, Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-192-13/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 31. 12. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:20:52

6. Úprava nájemní smlouvy (bod číslo 6)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ███████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:20:57

Důvodová zpráva:

úprava nájemní smlouvy ze dne 13.5.2009 na část p.č. 10548 a 10543/3 o výměře 128 m2 v k.ú.
Hrušovany nad Jevišovkou
Druh pozemku : orná půda a ostatní plocha
žadatel: ███████████████████████████████████████████████████████
Žadatelka žádá o úpravu nájemní smlouvy ze dne 13.5.2009 částí pozemků p.č. 10548 a p.č. 10543/3
celkem o výměře cca 128 m2 a to o změnu nájemce a adresy trvalého pobytu.
Záměr úpravy nájemní smlouvy byla schválena RM dne 5.6.2024 usnesením UR-173-11/24.
Na úřední desce vyvěšen od 13.6.2024 do 1.7.2024.
Diskuze zahájena v 14:20:58
██████████████████ informovala radní, že u žadatelky bude upravena nájemní smlouva (dojde
ke změně nájemce a také adresy).
V 14:21:28 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje úpravu nájemní smlouvy částí pozemků p.č. 10548 a p.č. 10543/3 celkem o
výměře 128 m2 v k.ú. Hrušovany nad Jevišovkou a to o změnu nájemce a adresy trvalého
pobytu paní ████████████████████████████████████████████████████████
███████
Hlasování
pro: (4) Ing. Věra Vráblíková, Jiří Strnad, Ing. Eliška Volná, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-193-13/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 31. 12. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:21:45
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7. Zásilkovna - dodatek č.2 ke smlouvě pro zvětšení stávajícího Z-
BOXu (bod číslo 7)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ███████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:21:53

Důvodová zpráva:
dodatek pronájmu o navýšení přenechané plochy na 3,5 m2 na adrese Nerudova a 2,5 m2 na adrese
Litobratřická.
Z-Boxy budou navýšeny o dalších 20 schránek, viz vizualizace v dodatku.
Záměr uzavření Dodatku č.2 byl schválen na RM dne 22.5.2024 usnesením UR-155-10/24.
Diskuze zahájena v 14:21:54
██████████████████ informovala radní ohledně dodatku č. 2 - zásilkovna, kde dojde k
rozšíření obou dvou Z-boxu, jeden bude rozšířen o 2,5 m a druhý o 3,5 m, částka za pronájem bude
zvýšena z 1 500 Kč na částku 3 000 Kč + DPH.
V 14:23:47 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje uzavřít dodatek se společností Zásilkovna s r.o. ke smlouvě pro umístění Z-
BOXU a spolupráci při jeho provozování.
Hlasování
pro: (4) Jiří Strnad, Ing. Věra Vráblíková, Ing. Eliška Volná, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-194-13/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 31. 12. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:23:55

8. Odměna ředitelce MŠ (bod číslo 9)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ███████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:26:40

Důvodová zpráva:

Navrhuji odměnu ředitelce MŠ za:
Realizaci projektu OP JAK
Administraci webových stránek školy
Za spolupráci se školskými poradenskými zařízeními (PPP Znojmo, 3 SPC v Brně) a osobním
vypracováním individuálních vzdělávacích plánů pro děti se speciálními vzdělávacími potřebami v
běžných třídách
Za vedení a zapojení asistentů pedagoga do dalšího vzdělávání pedagogických zaměstnanců
Za zapojení mateřské školy do nejrůznějších kulturních akcí a prezentaci práce školy na veřejnosti
Za individuální přístup k rodičům – k dnešnímu dni realizovány 3 informativní schůzky pro rodiče
nově přijatých (28.6.; 1.7.; 2.7.)
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Odměna by byla vyplacena výhradně z prostředků na platy přidělených ze státního rozpočtu a
jednalo by se o částku ████████. Stejně tak odměnu obdrží všichni pedagogičtí i provozní
zaměstnanci.

Výše odměny – jedná se o aritmetický průměr částky, kterou obdrží pedagogičtí zaměstnanci na
pozici učitel MŠ s plným úvazkem. Rozpětí těchto odměn je od █████████████████,- Kč dle
vyhodnocení kvality výchovně vzdělávací práce, plnění plánů osobního rozvoje a aktivit nad rámec
pracovních povinností za první pololetí kalendářního roku.
Diskuze zahájena v 14:26:41
Radní Jiří Strnad byl pro zvýšení navržené odměny ředitelce MŠ.
Radní schválili odměnu ředitelce MŠ ve výši █████████.
V 14:32:02 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje odměnu Mgr. Janě Burdzové, ředitelce Mateřské školy, Hrušovany nad
Jevišovkou, okres Znojmo, příspěvkové organizace, IČ: 75024047.
Hlasování
pro: (4) Ing. Věra Vráblíková, Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-195-13/24
zodpovídá:
termín: IHNED (3. 7. 2024)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:32:10

9. Dodatek č.1 ke SoD na akci ,,Revitalizace dvora ZŠ v
Hrušovanech nad Jevišovkou“ (bod číslo 12)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel: ███████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:32:19

Důvodová zpráva:

RM je předkládán k projednání dodatek č.1 ke SoD k akci „Revitalizace dvora ZŠ v Hrušovanech nad
Jevišovkou“. Dodatek č.1 řeší vícepráce ve výši 62.328,- Kč bez DPH a méněpráce ve výši -58.181,-
Kč bez DPH. Celková konečná cena díla se tedy zvýší o 4.147,- Kč bez DPH a bude ve výši
660.965,05,- Kč bez DPH. Přílohou materiálu je návrh dodatku č. 1 včetně soupisu víceprací a
méněprací.
Diskuze zahájena v 14:32:20

██████████████ informoval radní ohledně dodatku č. 1 Revitalizace dvora ZŠ Hrušovany n. J.
Sdělil, že dvůr na škole je již hotový. Na základě geodetického zaměření a skutečností byl připraven
dodatek ke smlouvě. V původním rozpočtu byla klasická zámková dlažba parketa 20x10, cena byla
navýšena zhruba o 4 000 Kč.
V 14:34:09 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:
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RM schvaluje Dodatek č.1 ke SoD k akci „Revitalizace dvora ZŠ v Hrušovanech nad
Jevišovkou“ s firmou DW STAVBY BRNO s.r.o., IČO: 09619801, sídlem Nádražní 156, 671
67 Hrušovany nad Jevišovkou. RM pověřuje starostku města podpisem předmětného
dodatku.
Hlasování
pro: (4) Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík, Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-196-13/24
zodpovídá: ██████████████
termín: 31. 7. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:34:26

10. Provozní řád dětského hřiště na ulici Sadová (bod číslo 13)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ███████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:34:57

Důvodová zpráva:

Z důvodu vybudování nového dětského hřiště na ulici Sadová je nutno schválit provozní řád pro toto
dětské hřiště. Návrh řádu je v příloze materiálu.
Diskuze zahájena v 14:34:58
██████████████ informoval ohledně toho, že městu byl poslán návrh provozního řádu.
Pokud dojde k montování herních prvků na hřišti, cedule (provozní řád) - bude vyrobena i s číslem
usnesení.
V 14:35:55 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje Provozní řád dětského hřiště na ulici Sadová v Hrušovanech nad Jevišovkou.
Hlasování
pro: (4) Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík, Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-197-13/24
zodpovídá: ██████████████
termín: 31. 7. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:36:02

11. Zpevněná plocha s opěrnou zdí u sportovní haly (bod číslo 14)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ███████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:37:56
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Důvodová zpráva:
Proběhlo poptávkové řízení na veřejnou zakázku malého rozsahu akce ,,Zpevněná plocha s opěrnou
zdí u sportovní haly“, ve kterém jsme poptali 3 firmy:
DW STAVBY BRNO s.r.o., IČO: 09619801, 299.111,96,- kč bez DPH
K-Krupjak s.r.o., IČO: 09152121, 317.297,- kč bez DPH
Stavby - Spišiak s.r.o., IČO: 08027595, 376.894,- kč bez DPH
Cenové nabídky jsou přílohou materiálu.
Diskuze zahájena v 14:37:57
██████████████ informoval radní, že dojde k vydláždění prostoru před garáži za malou
sportovní halou a to z důvodu zakomponování herních prvků.
Proběhla diskuze ohledně vratné kauce na sportovní hale - půjčování sportovních pomůcek (pálky na
stolní tenis, atd.)
Radní schválili výhodnější nabídku a to firmu DW STAVBY BRNO s.r.o.
V 14:41:56 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje jako nejvýhodnější nabídku v poptávkovém řízení veřejné zakázky malého
rozsahu akce ,,Zpevněná plocha s opěrnou zdí u sportovní haly“ nabídku firmy DW
STAVBY BRNO s.r.o., IČO: 09619801, se sídlem Nádražní 156, 671 67 Hrušovany nad
Jevišovkou, ve výši 299.111,96,- Kč bez DPH. Rada města pověřuje starostku města
podpisem předmětné smlouvy.
Hlasování
pro: (4) Ing. Věra Vráblíková, Ing. Eliška Volná, Josef Smolík, Jiří Strnad
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-198-13/24
zodpovídá: ██████████████
termín: 31. 7. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:42:04

12. Oprava osobního výtahu (bod číslo 10)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ███████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:45:12

Důvodová zpráva:

Po pravidelné prohlídce výtahu byla revizním technikem vytknuta závada – nefunkční telefonické
zařízení v kleci výtahu. Telefonické zařízení v kleci výtahu nebylo nikdy použito, protože při přepravě
osob nikdy nedošlo k závadě výtahu.
Na můj dotaz, jak je možné, že byl výtah s tímto nedostatkem zkolaudován a dlouhé roky provozován
bez jakéhokoliv upozornění, mi nikdo nedokázal odpovědět.

Dle pana ███████████████ – stavbyvedoucího a rozpočtáře – došlo v roce 2022 ke zpřísnění
legislativy, kterou je nutné dodržet. Sám v této funkci působí krátce a nejsme jediní, u koho řeší
stejný problém. Původně zaslal cenovou nabídku s částkou za opravu 4 743,- Kč, protože bylo



10 / 13

počítáno s funkčním telefonním zařízením. Bohužel se ukázalo, že v našem případě se jedná o
mnohem větší a dražší opravu.
U našeho dodavatele telefonických služeb a internetu jsem zajistila požadovanou SIM kartu s
měsíčním poplatkem cca 17,- Kč. Největší položkou ale zůstává oprava.
Cenová nabídka na odstranění závady je 28 417,- Kč. Pokud bude při montáži zjištěn vadný telefon v
kleci výtahu, bude cena o 14 901,- Kč vyšší. Obě ceny uvádím s DPH.

Přílohy:
Cenová nabídka na odstranění závad osobního výtahu ze dne 20.6.2024 – aktualizovaná

Cenová nabídka ze dne 6.6.2024
Diskuze zahájena v 14:45:13
V 14:47:29 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje cenovou nabídku firmy Elvýz s.r.o. ze dne 20.6.2024 na odstranění závady
osobního výtahu v Mateřské škole Hrušovany nad Jevišovkou, okres Znojmo, příspěvkové
organizaci, IČ: 75024047.
Hlasování
pro: (4) Ing. Věra Vráblíková, Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-199-13/24
zodpovídá:
termín: IHNED (3. 7. 2024)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:47:51

13. Smlouva o spolupráci se Sdružením knihoven ČR, z.s. (bod
číslo 8)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel █████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:48:18

Důvodová zpráva:

Městu - Městské knihovně Hrušovany nad Jevišovkou přišla nabídka spolupráce se Sdružením
knihoven ČR, z.s., zastoupené RNDr. Tomášem Řehákem, Ph.D., předsedou Rady Sdružení.
Vymezení spolupráce a popis projektu uvedeno v příloze.

Diskuze zahájena v 14:48:19
Jedná se o smlouvu o spolupráci se Sdružením knihoven ČR, kdy dojde k poskytnutí tabletu pro
vzdělávání a proškolení seniorů (práce s počítačem) a za každé proběhlé vzdělávání ,město obdrží
částku ve výši 5 000Kč.
Projekt je financován od společnosti Vodafone.
V 14:52:33 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
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Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje smlouvu o spolupráci mezi Sdružením knihoven ČR, z.s. (dále jen SDRUK)
zastoupené RNDr. Tomášem Řehákem, Ph. D. , předsedou Rady Sdružení a Městem
Hrušovany nad Jevišovkou, Městskou knihovnou Hrušovany nad Jevišovkou a pověřuje
starostku podpisem předmětné smlouvu o spolupráci.
Hlasování
pro: (3) Ing. Věra Vráblíková, Ing. Eliška Volná, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (1) Jiří Strnad
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-200-13/24
zodpovídá: ████████████████
termín: 17. 7. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:52:48

14. Různé (bod číslo 11)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:53:05
Diskuze zahájena v 14:53:06
Starostka informovala , že město zařídilo označení sportoviště PETANQUE, tabuli vyrobila firma AP
MASCHINENBAU s.r.o., která jí městu darovala a dále informovala, že je u haly umístěna nová
nabíjecí stanice s kompresorem (foukání kol a také na nabíjení telefonů).
Starostka informovala ohledně nabídky od Cykloprůvodce Znojemskem a Podyjím, v případě
schválení by došlo ke změně textu v popisku brožurky ohledně města Hrušovan n. J. a navrhla
radním, objednat 1/3 stánky za 4 500Kč + DPH.
Město obdrží 50 výtisků pro vlastní potřebu.
V 14:57:27 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

RM schvaluje prezentaci v Cykloturistickém průvodci Znojemskem 2024 (1/3 stránky) za
cenu 4 500,- Kč bez DPH.
Hlasování
pro: (4) Ing. Věra Vráblíková, Ing. Eliška Volná, Josef Smolík, Jiří Strnad
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-201-13/24
zodpovídá: Ing. Eliška Volná
termín: 17. 7. 2024

Místostarostka informovala , že město obdrželo dvě nabídky na zámek, chybějící věci byly doslány.
Dojde k vyhodnocení nabídek.
Městu, starostce a radě města byl 24.6.2024 doručen dopis od zastupitelů, podepsán 7 zastupitely.
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Radní tento dopis projednali, vyhodnotili a berou na vědomí.
Starostka informovala radní ohledně toho, že město odepsalo na ČIŽP , zpětná vazba dosud není.
(ohledně šetření podání).
Radní si domluvili na dalším termínu RM a to dne 24.7.2024 od 13 hodin, v kanceláři starostky
města, nejprve proběhne valná hromada TS.
Starostka informovala o schváleném provozním řádu sběrného dvora na sběrný dvůr. (platí po dobu
6-ti let).
A dále starostka informovala radní ohledně sepsaných zápisů od obecní stráže, jsou posílány denně.
Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:13:06
Jednání ukončeno 03.07.2024 v 15:14:05
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Ověřeno ověřovateli:

1)   12. 7. 2024 08:59  Ing. Eliška Volná, v.r.

2)   12. 7. 2024 09:07  Ing. Věra Vráblíková, v.r.

 
Podpisy odpovědných osob:

Starosta(ka):
 

Ing. Eliška Volná, v.r.

Místostarosta(ka):
 

Ing. Věra Vráblíková, v.r.
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